
PESEEFrom: 5.1.2e

Sent: Tue 12/22/2020 9:27:29 AM

Subject: RE: Prioritering ggz vaccinatiestrategie

Received: Tue 12/22/2020 9:27:29 AM

Dit is intern opgesteld toch? Of komt dit van het veld?

ver:IEEE)SEENvs.
Verzonden: dinsdag 22 december 2020 10:25

Aan: HEE eominvws.ni>
Onderwerp: FW: Prioritering ggz vaccinatiestrategie

Hier de cijfers over de ggz, deze zijn ook gedeeld met de Covid directie.

van:IIE BEE «invvs.oi>Verzonden: donderdag 17 december 2020 20:16

Onderwerp: RE: Prioritering ggz vaccinatiestrategie

Ha collega’s,

Zie hier (bijlage) waar ik vandaag op uit kwam, en wat ik ook bij de DG LZ en DG CZ onder de aandacht bracht. T.a.v. die

30.000 verblijfspatienten: niet iedere EPA-patient is het hele jaar opgenomen (denk aan iemand met psychotische
kwetsbaarheid die 7 maanden opgenomen is voordat hij weer naar de beschermde woonvorm terugkeert).

Verder zeker akkoord, goed dat hier de uitwisseling over loopt!
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